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2022Z18592 

Vragen van de leden Tjeerd de Groot en Hagen (beiden D66) aan de Minister 
van Infrastructuur en Waterstaat over aanspoelen stookolie langs de kust 
(ingezonden 5 oktober 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Van Zeeland tot Noordwijk stookolie aange-
spoeld langs de kust»?1 

Vraag 2
Wanneer weet Rijkswaterstaat hoe groot de omvang is? Is dit niet te laat? 

Vraag 3
Hoe wordt de stookolie zo goed mogelijk opgeruimd, zodat er zo min 
mogelijk schade ontstaat aan het milieu? 

Vraag 4
Bent u van plan om aankomend half jaar extra te monitoren op het aanspoe-
len van zeedieren om de impact van de stookolie in kaart te brengen? 

Vraag 5
Hoe gaat u aankomende tijd onderzoeken hoe groot de impact is op het 
milieu? 

Vraag 6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de vervuiler gaat betalen? 

Vraag 7
Heeft u aanwijzingen dat het gaat om een illegale bilgewaterlozing? Zo ja, 
hoe gaat u deze illegale lozingen aanpakken? 

Vraag 8
Hoe snel kan de overheid ingrijpen als er nog zo’n incident is? 

1 NOS, 3 oktober 2022 (https://nos.nl/artikel/2446943-van-zeeland-tot-noordwijk-stookolie-
aangespoeld-langs-de-kust).
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Vraag 9
Hoever bent u met de herziening van de Samenwerkingsregeling Bestrijding 
Kustverontreinigingen RWS-diensten en de Samenwerkingsregeling afhande-
ling besmeurde vogels, die herzien zouden worden na de ramp met de MSC 
Zoe? 

Vraag 10
Wat is de status van deze regelingen? 

Vraag 11
Hoe, wanneer en door wie precies worden deze nieuwe regelingen vastge-
steld? 

Vraag 12
Hoe wordt de inzet van vrijwilligers meegenomen in deze samenwerkingsre-
gelingen? 

Vraag 13
Is de monitoring op zee voldoende om toekomstige incidenten snel op te 
kunnen sporen? 

Vraag 14
Heeft de kustwacht genoeg materieel om de wateren te kunnen monitoren 
zoals afgesproken?
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